
MÅNADSBREV SEPTEMBER 2023

Kära medlemmar,
Hoppas alla mår bra och haft en bra sommar, nu är hösten snart här och vi har nu två 
aktiviteter kvar innan 2024 års program tar vid nästa vår. Heidenstamsällskapet firar 
2024 hela 50 år och som tidigare utlovat kommer vi att titta tillbaka och publicera 
utvalda dokument och texter från alla åren framöver.

Den 17 augusti var vi i Olshammar och fick avnjuta körsbärstårta på 
Olshammarsgården, därefter en fullständigt underbar konsert med Elain Olsson och 
Olle Persson, det var klassiska verk med många Heidenstamstexter, även ett 
oförglömmerligt extranummer av Evert Taube. Det finns filminspelningar från 
Birgittakyrkan på vår Facebookgrupp att beskåda, klicka här 
https://www.facebook.com/680478928/videos/1695857844222206/

För överblick av årsprogrammet 2023, på det som varit och det som komma skall, 
klicka här:  Program-2023-Heidenstamsallskapet-1.pdf (vernervonheidenstam.se)

Iboholm, 23 september
Vi reser till Iboholm på Hamiltons egendom Boo och vandrar runt i Greta Hamiltons 
och Kate Bangs fotspår. Det var flygeln på Iboholm som blev Kate Bangs 
sommarbostad under de sista åren av hennes liv. Även besök i den vackra 1700-
talskyrkan Bo Kyrka där får vi den ovanliga historien berättad för oss. Gemensam 
lunch till självkostnadspris. Separat fullständig inbjudan till denna dag kommer till 
medlemmar per mail och finns på hemsidan 2-3 veckor innan utsatt datum enligt 
rutin.

Övralid
Snart stänger Övralid för säsongen och kommer åter öppna våren 2024. Har Ni inte 
besökt Övralid i år så är detta sista chansen. Den 27 augusti stänger Övralid sin 
ordinarie verksamhet, men under september finns det möjlighet att besöka Övralid på 
lördagar (2, 9, 16, 23, 30 september). Då endast visning klockan 14.00. Farfarsstugan 
har stängt från och med 28 augusti.

Bokcirkel
Som tidigare meddelat kommer Heidenstamsällskapet att starta en bokcirkel (digitalt 
via TEAMS). 

http://blogg.vernervonheidenstam.se/wp-content/uploads/Program-2023-Heidenstamsallskapet-1.pdf
https://www.facebook.com/680478928/videos/1695857844222206/


Kommer att bli 2-3 träffar per år, första träffen kommer att ske i november, det är 
styrelseledamoten Anna Maria Lilljebjörn som är projektledare och initiativtagare till 
detta. Mer information kommer senare via mail och på hemsidan.

Nästa styrelsemöte
Den 11 september kommer styrelsen ha ordinarie styrelsemöte på Övralid, är det 
något som Ni medlemmar önskas att ta upp under ”Övriga frågor” så maila gärna: 
martinafrobson@gmail.com.

Med bästa hälsningar 

/ Martin af Robson, ordförande 


